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P R O T O K O Ł Nr XXI/2008
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,

w dniu 28 kwietnia 2008r. w godz. od 1500– 18oo

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek.
Powitał gości zaproszonych, radnych, sołtysów oraz mieszkańców Ogrodzieńca, po czym
stwierdził na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania
prawomocnych uchwał.
Lista obecności radnych oraz gości zaproszonych załączona została do protokołu.

2. Przyjęcie porządku obrad.
Burmistrz złożył wniosek o wycofanie z obrad uchwały w sprawie wydzierżawienia terenu
położonego w Ogrodzieńcu z przeznaczeniem na parking.  Dla wyjaśnienia podał, że sprawa
ta omawiana była na komisjach i zgodnie z protokołami komisji brak było jednomyślnej
zgody na dzierżawę tego teren.
Wniosek dotyczył wycofania z porządku obrad z części merytorycznej punktu 2. Wniosek
został przyjęty przez radnych 12 głosami przy 1 wstrzymującym.  Głosów przeciwnych nie
było.

Porządek obrad z uwzględnieniem przegłosowanego wniosku został przyjęty przez radnych
jednomyślnie 13 głosami i przedstawiał się następująco:

I.  część ogólna:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał pomiędzy

sesjami Rady.
II. część merytoryczna:
1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej

(drogowej) prawa przejazdu i przechodzenia na nieruchomości położonej w Ogrodzieńcu,
stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec.

2. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko
Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2007 r.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko-
Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za 2007r

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu za 2007 rok.

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy
Ogrodzieniec za 2007 rok i udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy
Ogrodzieniec.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec.
7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Stanisława Kuligowskiego zam.

Ogrodzieniec na Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec.
III. Interpelacje i zapytania radnych.
IV. Wnioski, zapytania i oświadczenia.
V. Zamknięcie obrad.
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Ad. 3
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Protokół z sesji nr XX z dnia 28 marca 2008 r. został przyjęty przez radnych bez uwag,
jednomyślnie. Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych.

Ad. 4
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał pomiędzy sesjami
Rady.
Z uwagi na obszerny porządek obrad w tym sprawozdanie z wykonania budżetu za 2007 rok
Burmistrz wniósł o przeniesienie sprawozdania z bieżącej działalności na kolejną sesję.  Radni
wyrazili zgodę

II. część merytoryczna
Ad. 1
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej
(drogowej) prawa przejazdu i przechodzenia na nieruchomości położonej w Ogrodzieńcu,
stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec.

Sekretarz Pan Dariusz Ptaś referując temat podał: sprawa dotyczy możliwości korzystania
przez właścicieli działki 32/21/2 z prawa przechodu i przejazdu przez działkę sąsiednią.
Właściciel tzw. Ratusza najdogodniejszy dojazd do swej posesji posiada od strony Placu
Piłsudskiego. Obecnie nieruchomość posiada dojście od strony ul. Kościuszki jednak od
dziesiątek  lat  korzystano  z  dojazdu  od  strony  Placu  Piłsudskiego  Wydaje  się zatem celowe
ustanowienie tego przejazdu. Służebność obciąża nieruchomość, jednak właściciel ratusza
nie będzie posiadał prawa ogrodzenia tego przejazdu, ma tylko możliwość przejazdu przez
Plac Piłsudskiego wyznaczonym pasem ok. 10 m. długości na 4 m. szerokości przy czym
wymiary te nieco wahają się w terenie nie wszędzie jednakowe. Dotyczy to i właścicieli i osób
które chciałyby korzystać z tej nieruchomości. Taka służebność potwierdza też publiczny
charakter Placu Piłsudskiego co było wielokrotnie akcentowane przez mieszkańców
Ogrodzieńca.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na
ustanowienie służebności gruntowej (drogowej) prawa przejazdu i przechodzenia
na nieruchomości położonej w Ogrodzieńcu, stanowiącej własność Gminy
Ogrodzieniec  -  została  przyjęta  jednomyślnie  za  jej  przyjęciem  głosowało  13
radnych. Uchwale nadano Nr XXI/153 /2008

Ad. 2
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko
Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za 2007 r.
Pani Urszula Podsiadło Główna Księgowa przedstawiła zebranym roczne sprawozdanie
finansowe za 2007r.
Pisemne sprawozdanie złożone przez Księgową Domu Kultury załączone zostało do
niniejszego protokołu.
Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego
sprawozdania finansowego Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu za
2007r.  -  została  przyjęta  jednomyślnie  za  jej  przyjęciem głosowało  13  radnych.
Uchwale nadano Nr XXI/154/2008

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXI_153_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXI_154_2008.pdf
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Ad. 3
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko-
Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu za2007r

Księgowa Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu Pani Urszula Podsiadło zapoznała z rocznym
sprawozdaniem finansowym Biblioteki Publicznej za 2007 rok. Pisemne sprawozdanie
przedstawione przez Księgową Biblioteki załączone zostało do niniejszego protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego
sprawozdania finansowego Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Ogrodzieńcu
za2007r. - została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 13 radnych.
Uchwale nadano Nr XXI/155/2008

Ad. 4
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu za 2007 rok.

Pan Bogdan Kuśmierski Dyrektor SPZOZ w Ogrodzieńcu odczytał sprawozdanie finansowe
ZOZ w Ogrodzieńcu za 2007 rok.  Sprawozdanie załączone zostało do niniejszego protokołu.
Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego
sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Ogrodzieńcu za 2007 rok - została przyjęta jednomyślnie za jej
przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr XXI/156/2008

Ad. 5
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy
Ogrodzieniec za 2007 rok i udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy
Ogrodzieniec.

Burmistrz referując temat zaznaczył na wstępie, iż sprawozdanie z wykonania budżetu
gminy za 2007 rok zostało przekazane radym oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w
ustawowym terminie. Następnie Burmistrz omówił planowane dochody i wydatki budżetowe
oraz wprowadzone w ciągu roku zmiany w planach. Poinformował o prowadzonych przez
gminę inwestycjach oraz zaciągniętych kredytach na budowę kanalizacji i oczyszczalni
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2007 r. które omawiał Burmistrz załączone
zostało do protokołu z sesji.

Przewodniczący Rady poinformował o dokonanej przez Komisje Rady Miejskiej analizie
sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2007 rok. Zwrócił się następnie do
przewodniczących komisji o podanie stanowisk komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Pan Janusz Grzesiak
stwierdził, że sprawozdanie z wykonania budżetu zostało pozytywnie zaopiniowane przez
Komisje.

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXI_155_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXI_156_2008.pdf
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Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Pani Jolanta Ciołczyńska również
stwierdziła, że jej komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie bez uwag.

Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Zofia Adamusińska odczytała protokół
z posiedzenia komisji oraz wniosek komisji o udzielenie burmistrzowi absolutorium. Odczytała
również opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w tej kwestii.
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej wraz z wnioskiem o udzielenie Burmistrzowi
absolutorium, jak również opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej - załączone zostały do
niniejszego protokołu

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie rozpatrzenia sprawozdania
z wykonania budżetu Gminy Ogrodzieniec za 2007 rok i udzielenia absolutorium
Burmistrzowi Miasta i Gminy Ogrodzieniec - została przyjęta jednomyślnie za jej
przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr XXI/157/2008

Ad. 6
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok i planach
wydatków dochodów własnych.

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak omówiła propozycje zmian w budżecie. Szczegółowy
opis zmian znajduje się w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 r.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie.  Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy
Ogrodzieniec  na  2008  rok  i  planach  wydatków  dochodów  własnych  -  została
przyjęta jednomyślnie  za jej  przyjęciem głosowało 14 radnych.  Uchwale nadano
Nr XXI/158/2008

Ad. 7
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Stanisława Kuligowskiego zam.
Ogrodzieniec na Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec przekazanej przez Wojewodę
Śląskiego pismem Nr AK/III/0554/49/08 z dnia 28 marca 2008 roku

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Zofia Adamusińska odczytała skargę Pana
Stanisława Kuligowskiego zam. Ogrodzieniec na Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec.
Skarga została przekazana przez Wojewodę Śląskiego pismem Nr AK/III/0554/49/08 z dnia
28 marca 2008 roku.
Przewodnicząca komisji zapoznała następnie radnych z opinia komisji w tej sprawie. Opinia
komisji stanowi uzasadnienie do uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana
Stanisława Kuligowskiego zam. Ogrodzieniec na Burmistrza Miasta i Gminy
Ogrodzieniec przekazanej przez Wojewodę Śląskiego pismem Nr
AK/III/0554/49/08 z dnia 28 marca 2008 roku - została przyjęta jednomyślnie
za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwale nadano Nr XXI/159/2008

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXI_157_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXI_158_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXI_159_2008.pdf
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III. Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Marek Cholewa przekazał prośbę mieszkańców ul. Olkuskiej o to aby koło posesji
Państwa  Zakrzewskich  zrobić coś z  miejscem  w  którym  stale  zbiera  się woda.   Jest  ona
potem rozchlapywana przez przejeżdżające samochody. Woda dość długo tam stoi i trzeba
coś z tym zrobić.

Radna Jolanta Ciołczyńska poruszyła problem pompowania szamb na osiedlu Złote Piaski
w Ogrodzieńcu.  Mieszkańcy skarżą się, że śmierdzi bo ludzie prywatnie pompują swoje
szamba i wylewają fekalia na działki.

Radna Grażyna Ławrenow zgłosiła o wyrównanie nawierzchni ul. Poniatowskiego na
Fugasówce w okolicy przystanku PKS.

Radny Grzegorz Wałek zapytał kiedy zostanie udostępniony do zwiedzania rekonstruowany
Gród na Górze Birów.

Burmistrz odpowiadając na zapytania i interpelacje radnych podał:
- na Górze Birów zakończone zostały prace ciesielskie, ale na razie obiekt nie będzie
udostępniony do zwiedzania,  bowiem trzeba jeszcze oznakować miejsce,  wyznaczyć teren
do parkowania,  usunąć krzewy oraz wykonać bezpieczne wejście i zejście do obiektu.
Oficjalne otwarcie planujemy na wakacje. Obiekt będzie zamknięty i chroniony, będzie
założona energia i oświetlenie. Firma ochroniarska będzie w nocy pilnować. Administracja
Grodu należeć będzie do Spółki „Zamek”
- do Zarządu Dróg Wojewódzkich zostaną przekazane kwestie związane z odwodnieniem oraz
wykonaniem nawierzchni na drogach. Obecnie jesteśmy już po przetargu i została podpisana
umowa.  Firma wykonująca kanalizację zwozi już sprzęt do budowy kanalizacji miasta. Prace
będą rozpoczęte od strony osiedla przy ul Słowackiego w kierunku działek. Szczegółowy
harmonogram kanalizacji poszczególnych ulic będzie podany w „Gazecie Ogrodzienieckiej”.
Nie  uda  się w  ramach  tego  przetargu  skanalizować całego  miasta.  Dofinansowanie  do
kanalizacji przyznane było w euro,  z uwagi na spadek kursu euro będzie mniej pieniędzy na
to  zadanie.  Podniosła  się natomiast  cena  robót  i  to  spowodowało  ze  nie  uda  się całego
Ogrodzieńca skanalizować.
Przy okazji kanalizacji miasta uda się wykonać odwodnienie na ulicach w tym ulica Olkuska.
W sprawie pompowania szamb była informacja przekazana właściciel został ukarany przez
Policje.  Jeśli na gorącym uczynku zostanie ktoś złapany jest możliwość ukarania grzywną
500 zł.
- nawierzchnia drogi na ul. Poniatowskiego do naprawy ta sprawa została już przekazana do
Zarządu Dróg Powiatowych.  Zapadły ustane uzgodnienia ze nawierzchnia będzie
wyfrezowane mają to w planach ale akceptacja Dróg Wojewódzkich musi być Oficjalnie
sprawa ta nabrała biegu i została przekazana do Katowic.
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IV. Wnioski, zapytania i oświadczenia.
Przewodniczący Rady przypomniał radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych.
Dwóch radnych nie  złożyło jeszcze  oświadczeń a  do końca  terminu pozostały  tylko  4  dni  -
zaznaczył Przewodniczący.

V. Zamknięcie obrad.
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz
Wałek dokonał zamknięcia XXI sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując wszystkim
obecnym za udział w niej.
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